
Obec Dobkovice
Zastupitelstvo obce Dobkovice

Zápis
z 9. zasedání Zastupitelstva obce Dobkovice

konaného dne 20.6.2012 ve slavnostní místnosti obecního úřadu,
od 19:00hodin

Přítomni: viz prezenční listina - příloha č.l tohoto zápisu
Omluveni: p.Tomášek Pavel
Nepřítomni: p. Ing. Bělohorský Jan
Hosté:------ Občané: p. Utišil, p. Petrů, p. Martínková

Navržený program zasedání:
1) Zahájení
2) Projednání námitek k zápisu z minulého zasedání ZO
3) Jednací řád ZO Dobkovice
4) Žádosti o pronájem pozemků
5) Závěrečný účet obce za rok 2011
6) Informace k podaným dotacím
7) Různé
8) Závěr

1) Zahájení:
Zasedání bylo zahájeno v 19.00 hodin starostou obce p.Petrem Šulcem (dále jen

předsedající). Předsedající přivítal všechny přítomné na zasedání, které bylo řádně zveřejněno
a svoláno (viz příloha č. 2). Dle prezenční listiny je přítomno 7 členů zastupitelstva
(z celkového počtu 9), takže je zastupitelstvo usnášeníschopné. K zápisu z předchozího
zasedání, který byl podepsán ověřovateli, byly vzneseny námitky, které budou projednány na
tomto zasedání ZO.
- K navrženému programu tohoto zasedání nebyly vzneseny návrhy na doplnění.
- Na ověřovatele zápisu navrhl předsedající p. Miroslavu Zatočilovou a p. Miroslava
Martínka, na zapisovatele p. Martinu Konšalovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné
protinávrhy.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje program dle návrhu a urcuje ověřovateli zapisu p. Miroslavu
Zatočilovou a p. Miroslava Martínka a zapisovatelem p. Martinu Konšalovou.
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 1 bylo schváleno.

2) Projednání vznesených námitek k zápisu z 8. zasedání ZO, konaného dne
21.3.2012:
Předsedající - o vznesených námitkách rozhodne zastupitelstvo v souladu s jednacím řádem,
hlasování proběhne po vyjádření ověřovatele zápisu p. Bruka, člen ZO (p. Pavel Tomášek se
omluvil- dovolená).
Námitka č.l, kterou vznesl p. Ing. Bělohorský, člen ZO, proti textu zápisu, v němž
v souvislosti s výměnou kotle v KD neřekl, že se starosta dopustil zneužití pravomoci
veřejného činitele, ale že se tohoto dopustit mohl. O vyjádření požádán ověřovatel zápisu
p. Bruk, ten potvrdil správnost zápisu z 8. zasedání ZO z 21.3.2012, kde p. Ing. Bělohorský
nařkl starostu ze zneužití pravomoci veřejného činitele.



Pan Štol, člen za, řekl, že tento zápis považuje za tendenční a nesouhlasí s ním.
Návrh usnesení:
za Dobkovice považuje námitku k zápisu ze dne 21.3.2012 vznesenou p. Ing. Bělohorským,
členem za, za důvodnou.
Výsledek hlasování: Pro 1 hlas (p. Štol) Proti 4 hlasy (p. Bruk, p. Šulc, p.Tomášek
Petr, p. Zatočilová) Zdržel se 2 hlasy (p. Martínek, p. Faltus)
Námitka k zápisu ze zasedání ZO 21.3.2012 nebyla nadpoloviční většinou členů
zastupitelstva obce schválena ani zamítnuta, usnesení nebylo přijato a zápis nebude
upravován.

Námitka č.2, kterou vznesl p. Ing. Bělohorský proti textu zápisu, v němž v souvislosti
s výměnou kotle v KD netvrdil, že nebyla schválena výměna kotle, ale protestoval proti
nákladu ve výši 250.000,-Kč s tím, že tato částka nebyla schválena na zasedání obce
předem, tak jak to zákon o obcích ukládá. Každá dohodnutá cena s dodavatelem by měla
obsahovat výčet nákladů a ne určit cenu na přesných 250.000,-Kč bez schválení za.°vyjádření požádán ověřovatel zápisu p. Bruk, který potvrdil správnost zápisu z 8. zasedání
za z 21.3.2012, kde p. Ing. Bělohorský nařkl starostu, že výměnu kotle v KD řešil bez
zastupitelstva obce, p. Brukještě doplnil, na kterých jednáních byla výměna kotle řešena.
Pan Štol opět zdůraznil, že tuto část zápisu považuje za tendenční a neúplnou. Pan Tomášek
Petr, člen za, se vyjádřil, že všechny dohady vyřeší nový jednací řád, kde bude průběh
zasedání nahráván.

Návrh usnesení:
za Dobkovice považuje námitku k zápisu ze dne 21.3.2012 vznesenou panem p. Ing.
Bělohorským, členem za, za důvodnou.
Výsledek hlasování: Pro O hlasů Proti 3 hlasy (p. Bruk, p. Šulc, p.Tomášek Petr)
Zdržel se 4 hlasy (p. Martínek, p. Faltus, p. Štol, p. Zatočilová)
Námitka k zápisu ze zasedání ZO 21.3.2012 nebyla nadpoloviční většinou členů
zastupitelstva obce schválena ani zamítnuta, usnesení nebylo přijato a zápis nebude
upravován.

Námitka č.3, kterou vznesl p. Štol proti textu zápisu, v němž požaduje doplnit, že se
neohradil proti nařčení p. Ing. Bělohorského, když vytkl ostatním členům ZO, že
odhlasují starostovi vše, co se projednává. Vyjádření ověřovatele zápisu p. Bruka - potvrdil
správnost zápisu z 8. zasedání za z 21.3.2012 z něhož vyplývá, že uvedené nařčení se
p. Štola netýkalo a proto se proti němu nemusel ani ohrazovat.

Návrh usnesení:
za Dobkovice považuje námitku k zápisu ze dne 21.3.2012 vznesenou p. Zdeňkem Štolem,
členem za, za důvodnou.
Výsledek hlasování: Pro O hlasů Proti 3 hlasy (p. Bruk, p. Šulc, p.Tomášek Petr)
Zdržel se 4 hlasy (p. Martínek, p. Faltus, p. Štol, p. Zatočilová)
Námitka k zápisu ze zasedání ZO 21.3.2012 nebyla nadpoloviční většinou členů
zastupitelstva obce schválena ani zamítnuta, usnesení nebylo přijato a zápis nebude
upravován.
Zápis ze zasedání ZO 21.3.2012 je platný.

3) Jednací řád ZO Dobkovice:
- použit doporučený vzor vydaný MVČR, který již neuvádí ustanovení obsažená v zákonu
o obcích, návrh jednacího řádu byl všem zaslán, nebyly podány žádné připomínky.
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Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje Jednací řád ZO Dobkovice dle navrženého znění (kopie jednacího
řádu tvoří přílohu Č. 3 tohoto zápisu).
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se ° hlasů
Usnesení Č. 2 bylo schváleno

V 19:20 hod byli všichni přítomní upozorněni na spuštění nahrávacího zařízení.

4) Žádosti o pronájem pozemků - (zveřejněný záměr příloha č.4):
a) p. Růžena Kodadová, Dobkovice 19 - žádost o pronájem části pozemku Č. 759/4,
t.t.p. v k.ú. Dobkovice za účelem zřízení zahrádky (výměra cca 150 m2) - návrh na schválení,
bez připomínek
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje pronájem části pozemku Č. 759/4, t.t.p. v k.ú. Dobkovice, paní
Růženě Kodadové, Dobkovice 19, za účelem zřízení zahrádky za cenu 0,87 Kč/m2.
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se ° hlasů
Usnesení Č. 3 bylo schváleno

b) p. Jan Švábík, Dobkovice 93 - žádost o pronájem části parcel č.40/6 ač. 759/4, t.t.p.
v k.ú. Dobkovice, za účelem zřízení zahrádky (výměra cca 340 m2), cena 0,87 Kč/rn2 - návrh
na schválení, bez připomínek
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje pronájem části parcel č.40/6 ač. 759/4, t.t.p. v k.ú. Dobkovice,
panu Janu Švábíkovi, Dobkovice 93, za účelem zřízení zahrady za cenu 0,87 Kč/m2
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se °hlasů
Usnesení Č. 4 bylo schváleno

c) p. Helena Árvová, Dobkovice 87 - žádost o pronájem a případný odkup p.p.č. 776,
ostatní plocha v k.ú. Dobkovice (cesta v oploceném pozemku), měl dříve v pronájmu již
p. R. Zajíček st., prodej nelze řešit z důvodu přístupu na vedlejší pozemek p.p.č. 33412, který
patří jinému vlastníkovi, návrh na pronájem (výměra 187 m2), za cenu 0,87 Kč/m2 - nebyly
podány žádné připomínky - návrh na schválení
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje pronájem p.p.č. 776, ostatní plocha v k.ú. Dobkovice, paní Heleně
Árvové, Dobkovice 87, za cenu 0,87 Kč/rn2
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se °hlasů
Usnesení Č. 5 bylo schváleno

d) p. Milan Horáček, Markvartice 208 - žádost o pronájem parcely p.č. 146/1, orná půda
v k.ú.Prosetín u Dobkovic, za účelem chovu ovcí a sekání trávy (výměra 1279 rn2) - návrh
na nižší sazbu za 0,10 Kč/ rn2 z důvodu stavu pozemku, nájemce provede likvidaci
náletových porostů a celý pozemek bude po dobu nájmu dále udržovat
Návrh usnesení
ZO Dobkovice schvaluje pronájem p.p.č. 14611, orná půda, v k.ú. Prosetín u Dobkovic, panu
Milanu Horáčkovi, Markvartice 208, za účelem chovu ovcí a sekání trávy za 0,10 Kč/m2
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se ° hlasů
Usnesení Č. 6 bylo schváleno

5) Závěrečný účet obce za rok 2011:
- byl řádně vyvěšen od 20.4.2012, rozpočtové hospodaření obce za rok 2011 skončilo ztrátou
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ve výši 247.659,87 Kč (výdaje navýšeny za nové volej balové hřiště a altán na hřišti, za
zateplení a úpravu topení v hasič. zbrojnici, za výměnu kotle v KD ... ), stav na účtech obce
k 31.12.2011 ve výši 8 152623,35 Kč, v hospodaření obce nebyly dle Zprávy o výsledku
přezkoumání hospodaření obce Dobkovice zjištěny chyby nebo nedostatky, žádné dotazy
nebo připomínky vzneseny nebyly - návrh ke schválení
p. Štol, člen ZO:Obec hospodařila se ztrátou 247659,87 Kč i při využití různých dotačních
programů a to není dobře. Jako zastupitelé obce Dobkovice by jsme si měli uvědomit, že
takhle se nedá trvale hospodařit.
p. Faltus, člen za - souhlasí s p. Štolem, ale následně připomíná, že se musely řešit některé
opravy operativně a tím došlo ke ztrátě v hospodaření obce.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje Závěrečný účet obce Dobkovice za rok 2011 s vyjádřením souhlasu
s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.
Výsledek hlasování: Pro 6 hlasů Proti 1 hlas (p. Štol) Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 7 bylo schváleno

6) Informace k podaným dotacím:
Dětské hřiště v Prosetíně - schválena žádost o dotaci z POV ÚK, výběr zhotovitele
hlavních prací proveden 4.6.2012 (výběrová komise-starosta p. Šulc, p. Tomášek Petr,
p. Zatočilová), byla vybrána firma Zemní a dopravní stavby Milan Hrdý s.r.o., Dobrná 48,
cena 185.406,40 Kč vč. DPH, celkové náklady jsou 240.000,-Kč (spoluúčast 84.000,- Kč
bude řešena asi z 50% svépomocí), nyní se vyrábějí herní prvky, jejich instalace + oplocení +
výsadba zeleně bude probíhat v červenci.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje jako zhotovitele hlavních stavebních prací firmu Zemní a dopravní
stavby Milan Hrdý S.LO., Dobrná 48, za cenu 185 406, 40 Kč.
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 8 bylo schváleno

Zhotovení asfaltového víceúčelového povrchu na ploše za hřištěm SK Dobkovice -
MAS je schválena žádost o dotaci ze SZIF, výběr zhotovitele bude proveden 26.6.2012
(Faltus, Štol, Tomášek Pa.), zadání prací je včetně elektroinstalace, konečný rozsah prací se
rozhodne po výběru zhotovitele s nejnižší cenovou nabídkou (náklady bez elektroinstalace
jsou 731.034,-Kč s DPH, spoluúčast 185.567,- Kč).

Zateplení ZŠ - 4.6.2012 obdržen dopis o akceptování žádosti z SFŽP ČR, v případě
schválení dotace se o výběru zhotovitele rozhodne s ohledem na vhodné období pro
provedení stavby, do výběrové komise předběžně p. Bruk, Martínek + doplnění operativně,
návrhy na oslovení zhotovitelů - zájem o oslovení na podání nabídky už projevily 3 firmy
(celkové náklady jsou 2.591.524,- Kč, spoluúčast 583.513,- Kč).

Oprava antukového kurtu + vybavení - podána žádost o dotaci na MMR, obec
zaevidována jako náhradník.

Projekt přístaviště - všechny potřebné údaje do žádosti doplněny, podle poslední informace
nebude monitorovací výbor žádost v červnu projednávat, pravděpodobně nebude podpořena
úprava cesty od přístaviště k čerpací stanici, dořešují se stále komplikace v projektu na
německé straně.
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K žádosti o dotaci z Fondu vodního hospodářství Ústeckého kraje - do podzimních voleb
se řešit už asi nebude.

7) Různé:

Poděkování členům JSDH a spaz za zajištění akcí - pálení čarodějnic, plavby po Labi a
MDD, které proběhly v jiném pojetí než předchozí roky. Akce se povedly a vše bylo dobře
zorganizováno.

MAS Labské skály - od 25.5.2012 je vyvěšena "Zpráva nezávislého auditora o ověření
účetní uzávěrky a výsledcích přezkoumání hospodaření MLS k 31.12.2011" - nebyly zjištěny
chyby a nedostatky, součástí zprávy je Závěrečný účet DSO MLS za rok 2011, nebyly
podány žádné připomínky - návrh na schválení
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje Závěrečný účet DSO MLS za rok 2011 s vyjádřením souhlasu
s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 9 bylo schváleno
za Dobkovice bere na vědomí hospodaření DSO MLS za r. 2011 a "Zprávu nezávislého
auditora o ověření účetní závěrky a výsledcích přezkoumání hospodaření k 31.12.2011.

VPP - získána dotace na dvě pracovní místa na zajištění úklidu v obci pro období 2.7.2012-
31.1.2013, nastupují p. Milan Šu1c a p.Tomáš Olešnanik, návrh na uzavření dohody s ÚP ČR
o poskytnutí mzdového příspěvku na VPP
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje uzavření výše uvedených dohod s Úřadem práce ČR .
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 10 bylo schváleno.

Informace o provedené kontrole na lesním majetku obce, kterou provedla Česká inspekce
ŽP dne 24.4.2012, bylo konstatováno, že je řádně vedena lesní hospodářská evidence, jsou
prováděna preventivní opatření proti výskytu kalamitních hmyzích škůdců.
za Dobkovice bere na vědomí informace o provedené kontrole na lesním majetku, kterou
provedla Česká inspekce ŽP.

Žádost Povodí Labe s.p, - o předběžné posouzení možnosti prodeje části pozemku 846/1,
v k.ú. Dobkovice, o výměře cca 60 rn2, pro účel zhotovení monitorovací stanice, která by
mohla být postavena za márnicí hřbitova - z čelního pohledu by nebyla vidět vzhledem
k jejímu menšímu rozměru, dále by zde Povodí Labe s.p. vybudovalo také přístupovou cestu
k Labi, která by byla po prodloužení stávající stezky kolem Labe využívána i pro veřejnost,
ZO považuje předložený návrh za reálný a pověřuje starostu obce dalším jednáním.
Návrh usnesení
ZO Dobkovice pověřuje starostu obce k jednání ohledně stavby monitorovací stanice s
Povodím Labe s.p., na pozemku p.č. 846/1 v k.ú. Dobkovice (za márnicí hřbitova).
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 11 bylo schváleno.

Žádost ředitelky ZŠ a MŠ Dobkovice Mgr. Kalašové o povolení výjimky z počtu žáků ve
třídě MŠ na 28 žáků, bez připomínek, návrh na schválení
Návrh usnesení:
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za Dobkovice schvaluje povolení výjimky z počtu žáků ve třídě MŠ pro školní rok
2012/2013 na 28 dětí.
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 12 bylo schváleno

K zápisu dětí do MŠ - zájem byl vyšší než počet volných míst, v rámci možností se podařilo
problém vyřešit.

Informace ke zhotovení pergoly v MŠ - bylo nutné řešit po pokácení stromů, po
dohodě s učitelkami v MŠ byla pergola zhotovena jako víceúčelová - zastínění pískoviště, ale
i využití při mírném dešti a teplém počasí, to se podařilo a děti jsou nyní venku podstatně
častěji, zhotovení pergoly bylo prováděno operativně mimo rozpočet ZŠ, zvoleno řešení
uhradit hrubou stavbu + nátěr v hodnotě 34.440,- z rozpočtu ZŠ a takto ji zařadit do majetku
(na konci roku se bude muset případně navýšit rozpočet školy), plechování a střešní krytinu
uhradila obec v hodnotě 18.078,-Kč, celkové náklady jsou 52.518,-Kč. P. Štol vytkl starostovi
způsob financování pergoly, kdy se opakuje situace, že se nechalo postavit něco, aniž by bylo
známo kolik to stojí a teprve po 2 měsících se to bude schvalovat; starosta - pergola neměla
být letos ještě řešena, po pokácení stromů se ve spolupráci s MŠ upřesňoval způsob zastínění
pískoviště s ohledem na širší využití. Zhotovitel v té době dodělával jiné zakázky a potom se
vše řešilo rychle s ohledem na slunné počasí, informace o nákladech byla sdělena na poradě
16.5.2012. Po obsáhlé diskusi byl předložen návrh usnesení.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje pořízení pergoly z rozpočtu obce ve výši 18078,- Kč a z rozpočtu
školy ve výši 34440,- Kč. Pergola bude vedena v majetku školy. Případné navýšení rozpočtu
školy bude řešeno v závěru tohoto roku.
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 13 bylo schváleno

Žádost p. Pavla Utišila, Dobkovice 24 - na snížení nájemného s ohledem na vynaložené
náklady za stavbu kolny poškozené po povodni v srpnu 2002, která patří k jeho bytu, ze
strany obce nebyl v té době zájem toto řešit, p. Utišil kůlnu pro uložení uhlí nutně potřeboval
a postavil ji na vlastní náklady za 44419,- Kč, účty již nemůže doložit, pro za je řešení této
záležitosti po tak dlouhé době dost složité, p. Utišil nyní žádost podává z důvodu navýšení
nájemného od 1.8.2012, které se proti roku 2002 podstatně změní. Předsedající - pokud by
obdobná situace nastala nyní, tak by byl po vzájemné dohodě obcí nabídnut materiál na
základní provedení kolny a žadatel by ji pak svépomocí postavil. Po obsáhlé diskuzi
předsedající předložil návrh na kompromisní řešení uvedeného stavu, který nastal po povodni
2002 - neplacení nájmu po dobu 3 let, což by řešilo přibližné náklady za materiál pro
základní postavení koIny, místostarosta podal protinávrh na neplacení nájmu po dobu 2 let.
Výsledek hlasování k návrhu na neplacení nájmu po dobu 2 let:
Pro 3 hlasy (p. Štol, p. Faltus, p. Bruk) Zdržel se 1 hlas (p. Zatočilová)
Proti - nehlasováno
Výsledek hlasování k návrhu na neplacení nájmu po dobu 3 let:
Pro 3 hlasy (p. Šulc, p. Tomášek Petr, p. Martínek) Zdržel se 1 hlas (p. Zatočilová)
Proti - nehlasováno
Žádný z návrhů nebyl schválen nadpoloviční většinou členů zastupitelstva obce,
usnesení nebylo přijato.
Předsedající - vzhledem k tomu, že pro přijetí návrhů na neplacení nájemného hlasovalo 6
členů a shoda nenastala pouze v době zvýhodnění, předložil návrh na využití dohadovacího
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řízení a znovu hlasovat pouze o méně výhodném návrhu neplacení nájmu po dobu 2 let, ZO
s tímto návrhem souhlasí.
Návrh usnesem
ZO Dobkovice schvaluje návrh na úlevu z nájmu kolny, tj. 375,- Kč za měsíc po dobu 2 let,
p. Utišilovi, Dobkovice 24.
Výsledek hlasováni: Pro 7 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se ° hlasů
Usnesení č. 14 bylo schváleno

Řešení RD č.p, 31 (Bohdanovi) - dům je pro obec výhledově ztrátový s ohledem na
zaplacené nájemné, potřebné investice a nevýhodnou polohu domu, nutno je nyní investovat
do čistění odpadní vody (čistička), bude už potřeba řešit také stav oken, podlah, omítek ... ,
předložen návrh na odprodej domu, předběžně bylo jednáno s p. Bohdanem - zájem o odkup
ze strany rodiny není, odhad ceny RD je 835.520,- Kč, po diskusi předložen návrh na
schválení
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje návrh na řešení prodeje domu č.p. 31 v k.ú. Prosetín za odhadní
cenu 835 520,- Kč a za podmínky prioritního řešení nového bydlem pro rodinu pana Bohdana.
Výsledek hlasováni: Pro 7 hlasů Proti °hlasů Zdržel se °hlasů
Usnesení č. 15 bylo schváleno
Informace o připravovaném prodeji domu za odhadrú cenu 835 520,- Kč bude podána
občanům.

p. Zatočilová, člen ZO - žádost o zrušení výplaty odměny za funkci člena ZO od 1.8.2012
v případě ukončení PP a nástupu na ÚP (přišla by o podporu v nezaměstnanosti), kopie
žádosti tvoří přílohu č. 5 tohoto zápisu - bez připomínek, návrh na schválení.
Návrh usnesem:
ZO Dobkovice rozhodlo z výše uvedených důvodů o zrušení měsíční odměny za funkci člena
ZO a na základě písemné žádosti p. Miroslavě Zatočilové na dobu od 1.8.2012.
Výsledek hlasováni: Pro 7 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se ° hlasů
Usnesení č. 16 bylo schváleno.

Návrh na schválení uzavření "Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného
břemene číslo IE-12-4003299NBPOOl Dobkovice, p.p.č. 705/4, umístění rozpojovací
skříně" (poblíž domu Dobkovice čp. 85) se společností ČEZ Distribuce, a.s., Děčín, které
bude uplatněno pro vydáni stavebního povolení pro rozpojovací skříň na p.p.č. 705/4 v k.ú.
Dobkovice, za jednorázovou úplatu 1 100,- Kč - bez připomínek, návrh na schválení.
Návrh usnesem:
ZO Dobkovice schvaluje uzavření "Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení
věcného břemene číslo IE-12-4003299NBPOOl Dobkovice, ppč. 705/4, umístění
rozpojovací skříně" se společností ČEZ Distribuce, a.s., Děčín,
za úplatu 1.100,- Kč.
Výsledek hlasováni: Pro 7 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se ° hlasů
Usnesení č. 17 bylo schváleno

Územní plán obce - stanovisko Krajského úřadu ÚK bude zasláno pravděpodobně příští
týden, následně bude probíhat veřejné projednáni - ZO se bude vyjadřovat na dalším
zasedání, byla provedena digitální verze mapy ÚP, náklady 45.000,- Kč z rozpočtu obce (na
žádost o dotaci nebyl již nárok), návrh na schválení.
Návrh usnesení:
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za Dobkovice souhlasí s uhrazením nákladů 45000,- Kč z rozpočtu obce pro provedení
digitální verze map ÚP.
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti Ohlasů Zdržel se Ohlasů
Usnesení č. 18 bylo schváleno.
Požadavek od občanů na řešení nebezpečného stavu na místní komunikaci k ZŠ, kde dochází
k ohrožování bezpečnosti rychlou jízdou osobních vozidel, řízených některými rodiči dětí ze
základní školy, omezení značkou 30 km/h bývá neúčinné, návrh na umístění zpomalovacích
retardérů zatím za nebude řešit, nejdříve bude provedeno upozornění rodičů na třídních
schůzkách v ZŠ v září 2012.
Návrh usnesení:
za Dobkovice rozhodlo řešit nebezpečný stav na místní komunikaci k ZŠ prozatím
upozorněním rodičů na prvních třídních schůzkách ZŠ.
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti Ohlasů Zdržel se Ohlasů
Usnesení Č. 19 bylo schváleno.

Žádosti o vyjádření k možnému umístění reklamních ploch - reklamní agentura W + P
S.LO., Prokopova 26, Plzeň, zájem o části pozemků před ZŠ, pod hasičskou zbrojnicí a
u motorestu, nabídka za 1 reklamní plochu je 15.000,- Kč/rok, v úvahu by přicházela jako
vhodná pouze část pozemku pod hasičskou zbrojnicí p.p .č.64/7 v k.ú. Dobkovice, po diskuzi
návrh na hlasování
Návrh usnesení:
za Dobkovice navrhuje jako vhodnou pro umístění reklamní plochy část pozemku p.p.č.
64/7 v k.ú. Dobkovice (pod hasičskou zbrojnicí). Před schválením pronájmu uvedené části
pozemku doloží reklamní agentura W + P S.LO., Prokopova 26, Plzeň, potřebná vyjádření.
Výsledek hlasování: Pro 5 hlasů Proti 2 hlasy (Tomášek Petr, Šulc) Zdržel se Ohlasů
Usnesení Č. 20 bylo schváleno.

Závěrečný účet Ústeckého kraje za rok 2011- zveřejněn na úřední desce aú od 11.6.2012
vč. el. zveřejnění, bez připomínek
ZO Dobkovice bere na vědomí "Závěrečný účet Ústeckého kraje za rok 2011 ".

Oprava potoka Poustka - předsedající - práce dokončovány, předání do konce června,
pokud jsou nějaké připomínky ze strany občanů dát vědět starostovi obce.

p. Štol, člen ZO - přednesl žádost o příspěvek ve výši 2 000,- Kč z rozpočtu obce na srpnový
turnaj neregistrovaných fotbalistů, organizovaný SK Dobkovice. Je přislíbena účast žáků
z Děčína a Teplic. Celá akce bude pojata jako sportovní den pro děti a dospělé, přesný datum
konání akce není ještě stanoven - bez připomínek.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje úhradu nákladů ve výši 2 000,- Kč z rozpočtu obce na srpnový
turnaj organizovaný SK Dobkovice.
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti Ohlasů Zdržel se Ohlasů
Usnesení Č. 21 bylo schváleno.

8) Závěr
Předsedající poděkoval všem přítomným za účast na tomto zasedání a popřál všem příjemnou
dovolenou a zasedání zastupitelstva ukončil ve 21.15 hodin.
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Přílohy zápisu:
1) prezenční listina
2) zveřejněná informace o konání zasedání
3) jednací řád za
4) zveřejněný záměr o prodeji a pronájmu pozemků
5) žádost p. Zatočilové

Zápis byl vyhotoven v Dobkovicích 29.6.2012
Zapisovatel: Konšalová Martina

Martínek Miroslav

Ověřovatelé: Zatočilová Miroslava

Starosta: Šulc Petr
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